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terugkoppeling: 

Met betrekking tot het onderwerp ‘permanent bewonen Groene Heuvels’ neemt de fractie 

verschuivingen waar. Er zijn signalen dat (landelijk) D66 en ook de VVD voorstellen om een vorm van 

(evt tijdelijk) permanent bewonen in recreatieparken toe te staan. Dit vanuit het argument van 

schaarste op de woningmarkt. Daarmee valt het de fractie op dat geleidelijk meer in de richting van 

de opvattingen van de PvdA Beuningen wordt opgeschoven als we het over De Groene Heuvels 

hebben. De fractie blijft benieuwd naar de opvatting van het College B&W over ‘menselijke maat’. 

Het volgende hoofdstuk wordt afgewacht.  

Vooraf: 

De regeling van INSPREKEN bij raad en/of commissie is bij besluit van een meerderheid van de raad 

van 17 december ingrijpend veranderd. Er komt een open podium waar over algemeen 

maatschappelijke ontwikkeling ingesproken kan worden. 

Bij de raad kan niet meer worden ingesproken als iets binnen drie maanden wordt geagendeerd of is 

geagendeerd. Er mag niet worden ingesproken wanneer een inspreker al eerder over hetzelfde 

onderwerp heeft ingesproken. Onduidelijk is of dat alleen dezelfde inspreker betreft. Verder zal de 

Inspreker vooral de mogelijkheid moeten zoeken bij een commissievergadering. Daarbij is het aan de 

voorzitter om te beoordelen of  het onderwerp past bij de onderhavige commissie. Nuttig is het om 

te weten, dat vaak in een commissievergadering de meningen en opinies worden afgetast zodat deze 

kunnen worden ingebed in een raadsvoorstel. Als je wilt inspreken, moet dat op de vergaderdag voor 

12 uur worden gemeld bij de griffier. Zie voor uitgebreide uitleg 

https://gemeentebestuur.beuningen.nl/gemeentebestuur/de-raad/inspreken/inspreken 

De fractie is ernstig bezorgd. In algemene zin vindt de fractie de nieuwe werkwijze een fikse 

verschraling van het Inspreekrecht.  Draagt dit nieuwe model nu echt bij aan een betere relatie 

tussen Inwoner en Politiek?   
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De fractie nodigt leden van de afdeling uit voor aanvullende zienswijzen bij onderstaande 

selectie van bespreekpunten in de komende commissie- en raadsvergadering.  

Reactie is welkom via mail naar de fractievoorzitter: s.versluijs@beuningen.nl 

Motto: Solidair, Betrokken en Vitaal. 
 

                                         

       UITREIKING 2x ZILVEREN ROOS PvdA Beuningen & Wijchen >> dinsdag 21 januari 2020 

De twee rozen gaan naar een mantelzorger uit Beuningen en Wijchen, onopvallend van grote 

betekenis. Iedereen welkom! Een fraai moment als Nieuwjaarsontmoeting. Aanvang 20.00 uur. 

Ben je er ook bij In Het Kasteel 1e etage, Kasteellaan 9a Wijchen te 19.30 uur?  

 

   Ingelaste LEDENVERGADERING: maandag 17 februari 20.00 uur in Wijkcentrum De Brink,  

 Brink 27 te Wijchen.   Ledenafstemming gemeentelijke herindeling.  

 

https://gemeentebestuur.beuningen.nl/gemeentebestuur/de-raad/inspreken/inspreken
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Commissie Samenleving maandag 13 januari 19.30 uur 

Agpt 5  Bespreking advisering Verbonden Partijen. 

Bijlage A1 kaderbrief GGD 

In Fractieflits 14 van 2019 is naar aanleiding van de bouwstenen van de  GGD begroting 2021 al door 

de fractie bezorgdheid uitgesproken. Het betreft een nieuwe taak voor de gemeente vanuit de Wet 

Verplicht Geestelijke Gezondheidszorg (ook bekend onder de noemer ‘Verwarde Personen’). Vwb 

het begrotingstechnische aspect heeft het College in het Raadsvoorstel de ongerustheid 

weggenomen. Zij kiest voor ‘subsidiebenadering’. Daarmee kan worden ingespeeld op de financiële 

impact van de nieuwe coördinatietaken GGD bij deze wet..  

De kaderbrief van de GGD  die nu besproken wordt, komt echter dezelfde zin voor als in de brief van 

november 2019. Nu in de eerste alinea van pagina 3, te weten: 

‘bovengenoemde taken zijn nieuw voor gemeenten en voor de GGD; er is geen praktische ervaring. De 

taken zijn risicovol……etc’ 

De fractie herhaalt haar bezorgdheid van november. Namelijk dat er niet een soortgelijke situatie 

ontstaat als destijds met de opstart van Veilig Thuis. De fractie herkent in de opbouw van deze 

kaderbrief nauwelijks de aanbevelingen die vanuit de Rekenkamer zijn gedaan naar aanleiding van de 

implementatie van Veilig Thuis. Haperende zorg, inefficiënte afstemming bij uitvoering van ook de 

Verplichte GGZ moet vanuit die leermomenten zeker voorkomen kunnen worden.  

Daarom pleit de fractie om deze aanbevelingen als voorwaarde te verbinden bij toekenning van een 

subsidie aanvraag door de GGD. 

Bijlage B1 Dienstverleningsovereenkomst Werkbedrijf 

Als hiaat wordt gezien dat in de overeenkomst geen zicht ontstaat op de ‘herhaalde bemiddeling’. 

Hoeveel mensen worden in een kort tijdelijk dienstverband genomen (flexwerk bijvoorbeeld) en 

moeten na redelijk korte tijd om die reden hernieuwd bemiddeld worden? Dit leidt tot ‘dubbeltelling’ 

in de dienstverlening van het Werkbedrijf, terwijl eigenlijk voorkomen moet worden dat mensen 

door het systeem steeds opnieuw bemiddeld moeten worden.  

Agpt 8  Cijfers Veilig Thuis 2018. 

Als bijlage B bij dit agendapunt is een cijfermatig overzicht gevoegd van de inzet in 2018 vanuit Veilig 

Thuis. Dit betreft signalen vanuit de gemeenschap Beuningen over Huiselijk Geweld en 

Kindermishandeling. Wat opvalt is dat de verhouding tussen het aantal adviezen en het aantal 

meldingen ten opzichte van 2017 is gewijzigd. Meer signalen zijn als ‘melding’ ingeboekt (60x). 

Slechts ten aanzien van een gering aantal van die meldingen is een onderzoek gestart (19x). Wat 

betekent dat ten aanzien van de 41 resterende meldingen? De bedoeling van Veilig Thuis is immers, 

dat in beginsel een melding gevolgd wordt met een onderzoek en een afgestemd plan van aanpak 

om de veiligheid thuis duurzaam te herstellen? 



 
 

Pagina 3 van 3 
 

 

FRACTIE FLITS nr 2020 01 (dd 8 jan) 

Medio 2017 heeft Veilig Thuis een ander registratie systeem in gebruik genomen, zo valt in het 

jaarverslag 2017 te lezen. Daarom de vraag of het thans over 2018 aangeboden overzicht kan 

worden vergeleken met de cijfers over 2019. Bijvoorbeeld de verhouding tussen het aantal 

meldingen en het aantal onderzoeken op basis daarvan. De brief van het College geeft alleen inzicht 

over 2018.    

Daarnaast is in 2018 bij 93 ontvangen signalen een advies verstrekt. Uit eerdere antwoorden is 

gebleken, dat dan niet werd geregistreerd op welke situaties (dwz ten aanzien van welke gezinnen) 

een advies is verstrekt. Volstaan werd met de registratie dat een advies was verstrekt.  

De doelstelling van Veilig Thuis bij ‘Zicht op Veiligheid’ had daarmee een zwakke schakel. Immers 

meerdere adviezen zouden dezelfde thuissituatie kunnen betreffen. Dat is ook erkend. De vraag is 

nu, of die zwakke schakel is weggenomen.  

Commissie Ruimte dinsdag 14 januari 19.30 uur 

Agpt 7  Raadsvoorstel Hoge Woerd. 

Het raadsvoorstel kent een aantal bijlagen. Twee ervan zijn niet openbaar.  Te weten over de 

ontwikkeling van de Hoge Woerd (GREX rapport) en de STEC. Het is de fractie niet duidelijk wat nu 

maakt dat deze stukken niet publiek toegankelijk zijn. Bovendien is onduidelijk welke de termijn van 

geheimhouding bij deze stukken is. In de commissie wordt daarover duidelijkheid gevraagd. 

Agpt 11c Participatieplan Wind Beuningen. 

Informatief is dit plan als bijlage bij de agenda van de commissie gevoegd. B&W hebben er (nog) 

geen formeel standpunt bij ingenomen. Wat opvalt in het plan is de intekening (indicatief) van 8 

windturbines ten zuiden van de A73 en de N322 (= Maas en Waalweg richting Druten). 

In de oorspronkelijk ideeën van de Gebiedsraad – die kennelijk bij dit Participatieplan als 

uitgangspunt is genomen – werden nog 6 locaties in hetzelfde gebied ingetekend. De gebiedsraad 

ging daarbij uit van de noodzaak tot plaatsing van 4 turbines als bijdrage aan de energievoorziening 

voor een gemeente als Beuningen. Het Participatieplan duidt voor bewoners drie momenten waarop 

betrokkenen / belanghebbenden zienswijzen kunnen indienen. 

De vraag voor de fractie is, hoe zich dit informele Participatieplan verhoudt met het Coördinatie 

besluit Windenergie dat de raad in december 2019 op voorspraak van het College heeft vastgesteld.  

Commissie Financiën – Algemene Zaken woensdag 15 januari 19.30 uur 

PvdA fracties van omliggende gemeenten vragen commitment bij het onderwerp ‘Vuurwerkvrij’. 

Vanuit Druten is onderbouwd vragenformulier opgesteld om aan te bieden aan de onderscheiden 

Colleges. De strekking is om (zwaarder) knalvuurwerk niet toe te staan.  Voor Landelijk PvdA is 

‘Consumenten vuurwerk’ een bespreekpunt, tenzij blijkt dat dit niet te handhaven is. Dan is te 

pleiten voor professionele vuurwerkshows. Dit is dan regionaal op te pakken. Aandacht moet er ook 

zijn voor de mindsetting: hoe verleiden we inwoners om tot een andere wijze van Oudejaarsviering 

te komen met minder gevaar en risico. De fractie heeft vanuit het door Druten voorbereide formulier 

ook vragen aan het College gesteld. 


